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(57) Abstract:
(EN): A content distribution device is provided with a specification means which specifies the position of reproduction in a
reproduction device and a detection means which detects switching to special reproduction which reduces a reproduction period
to be shorter than that in normal reproduction. When the detection means detects the special reproduction, if the position of the
reproduction specified by the specification means is a midpoint (15:30) of a CM the special reproduction of which is prohibited,
streaming distribution is restarted from the beginning (15:00) of the CM prior to the midpoint (15:30).

(FR): L'invention porte sur un dispositif de distribution de contenu qui est pourvu d'un moyen de spécification, qui spécifie la
position de reproduction dans un dispositif de reproduction, et d'un moyen de détection, qui détecte une commutation sur une
reproduction spéciale, ce qui réduit la période de reproduction en une période plus courte que celle d'une reproduction normale.
Lorsque le moyen de détection détecte la reproduction spéciale, si la position de la reproduction spécifiée par le moyen de
spécification est un point médian (15:30) d'un CM dont la reproduction spéciale est interdite, une distribution de transmission en
continu est redémarrée à partir du commencement (15:00) du CM avant le point médian (15:30).

(JA): 　コンテンツ配信装置は、再生装置において再生位置を特定する特定手段と、通常再生より再生時間を短縮する
特殊再生への切り替えを検出する検出手段とを備える。　検出手段により特殊再生が検出された場合に、特定手段に
より特定された再生位置が特殊再生の禁止されたＣＭの途中(15:30)であるときには、その時点(15:30)より手前のＣＭ
の先頭(15:00)からストリーミング配信を再開させる。
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